
                                  P R O T O K Ó Ł  Nr  19/2009

z posiedzenia Zarządu Osiedla Komorów, które odbyło się w dniu 29 maja 2009
 w Szkole w Komorowie

Obecni: pp K. Czarnocki J. Jeżewski, M. Dobraczyńska-Kozarska, 
Zbigniew Kowalewicz, G. Pieścik-Bojarska, Bogdan Obłąkowski,
 I. Wardal

                                       Porządek dzienny

1. Strona internetowa Zarządu www.komorow.pl
2. Omówienie imprezy „Święta Mieszkańców 2009”
3. Wolne wnioski

Ad.1
Członkowie Zarządu krytycznie ocenili zarówno układ graficzny strony 
jak i  zawartości i sposób prezentowania informacji i materiałów 
zamieszczanych  na stronie na stronie Zarządu osiedla 
www.komorow.pl
W trakcie dyskusji  podjęto Uchwałę ( patrz załacznik) zmierzającą do 
zdecydowanej poprawy istniejącego stanu. Wynik głosowania: sześć 
głosów - za, jeden  - przeciw.
Ad.2
W dalszej części zebrania  i podjęto decyzję o organizowaniu Święta 
Mieszkańców
przy 5 głosach – za organizowaniem imprezy i 2 głosach 
wstrzymujących się. 
Wstępnie uzgodniony termin Święta Mieszkańców to 05 wrzesień 
2009.
- Zobowiązano p.Dobraczyńska – Kozarska do sprawdzenia , jakie 
imprezy odbywają się w Gminie we wrześniu br. , p. I. Wardal – 
zajmie się strona merytoryczna  i organizacyjną,
p.M.Jeżewski – kontakt ze Stwarzyszeniami działającymi na terenie 
Komorowa.

Ad.3
W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:
- Przewodniczący poinformował o zbliżającym się terminie rozprawy 

sądowej  z deweloperem. 
- Wniosek Wójta: 26 maja minął termin nadsyłania pism do Gminy  w 

sprawie zgłaszania usterek dróg i oświetlenia ulicznego. 
Przewodniczący poinformował, że zebrał stosowne informacje oraz 
że je przesłał do Gminy – kopia w załączeniu, 
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- Przewodniczący poinformował zebranych o piśmie Wójta 
przyznającym pieniądze na organizację Święta oraz rajdu 
rowerowego. 

- Za sprawy merytoryczne związane z prowadzeniem:  Tablic 
Informacyjnych  Zarządu odpowiedzialna jest p. M. Dobraczyńska-
Kozarska – natomiast za stronę internetową – p.p. Ignacy Wardal i 
Zbigniew Kowalewicz. 

- W obydwóch przypadkach zamieszczane materiały powinny 
uzyskać akceptację członków Zarządu 

- Pan B. Obłąkowski zwrócil się do Przewodniczącego czy zostało 
wysłane pismo w sprawie nierespektownia warunków miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego Komorowa. Uzyskał 
odpowiedź negatywną. Pismo to Przewodniczący wyśle do 5 
czerwca.

-  Pan Jeżewski nie podpisał też pisma do Starosty w sprawie 
wznowienia robót przy modernizacji al. M.Dąbrowskiej. Panowie 
Obłąkowski i Jeżewski umówili się na osobne spotkanie w tej 
sprawie.

-  P. Jeżewski poinformował, że przewodnicący zespołu ds. Parku 
Kulturowego  prof. Królikowski otrzymał od Wojta pismo 
informujące, ze sprawa Parku została przekazana 
Przewodniczącemy Rady Gminy p. Walendowskiemu. P. Jeżewski 
oznajmił, ze wyśle do Wójta osobne pismo dotyczące postępu prac 
przy Parku Kulturowym. 

- Termin zebrania roboczego poświeconego organizacji Święta 
Mieszkańców ustalono na dzień 05.06.2009

                                                      /-/ Michał Jeżewski
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